

September 2025

Referat Afdelingsmøde NV

Hvornår	Onsdag d. 10. september 2025 kl. 17.00
Hvor	Karens Hus
Deltagere	Martin, Anne, Sophia, Rasmus
Afbud	Olivia, Trine
Snacks	Venlig fremmed % Sophia, Rasmus, Anne
Referent	Rasmus

Mødet er åbent for alle medlemmer i KBHFF med tilknytning NV. Alle er velkommen til at tilføje yderligere punkter til afdelingsmødet. (Kommenter gerne med kommentarfunktionen - evt. med kontaktinformationer.)

Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af referat fra sidste møde:  2025-08 - August	
2. Opfølgning på actionliste	Martin skaffer papirposer.
3. Aktuelle punkter a. Karens Hus b. Lokalt Klimafolkemøde i Vanløse søndag d. 5. oktober i. Stand med smagsprøver og konkurrence c. Flere lokale arrangementer	a. Der er brugergruppemøde d. 22. september kl. 15. Martin og Anne deltager. b. Martin har korresponderet med dem. Vi laver "gæt en grøntsag"-konkurrence. Vi bestiller en tre-fire poser, og så kan man hver time vinde en stofpose med indhold. Vi laver smagsprøver, grønkålschips og andet sjovt. Vi får to borde (og fire stole). Vi beder fælleslageret om PR-materialer. c. Vi taler om at lave nogle sociale arrangementer, evt. noget vinterhygge i januar. Vi kunne lave gløgg og varm saft og så give folk mulighed for at lave fuglekugler med fedt, så folk også kunne tage deres børn med. Martin foreslår, at vi kunne holde en æbledag for Nordvest/Karens Hus i oktober-november og måske invitere Verner fra Bellinghus. Martin og Anne vender idéen på Karens Hus-mødet d. 22.

4. Nyt fra indbakken a. Fælleslageret er presset. vi skal selv pakke frugt-, svampe- og kartoffelposer b. Jonathan om vagtplan	a. Vi melder ud til alle medlemmer, at det er tilfældet, samt at man er velkommen til at lade folk pakke selv, hvis man ikke kan nå det. b. Rasmus har slettet Nicolae fra modtagevagt på Team Røds team-ark, men han er ikke blevet slettet i det ark, som Jonathan og chaufførerne bruger. Det er en fejl. Rasmus beklager.
5. Nyt fra introgruppen	Der var to medlemmer på seneste intro-møde. De er kommet på hhv. Team Blå og Team Lilla. Sejt.
6. Teamsene a. Team Rød b. Team Grøn c. Team Lilla d. Team Blå	Vi skal rimeligvis ajourføre modtagevagtplanen. a. Niels-Kristian stopper som koordinator for Team Rød. Nicolae flytter fra DK og stopper derfor som pakkevagt på Team Rød. Men der er en del modtagevagter, så det ser ud til, at det går. Vi skriver mail til dem. Vi skriver ud og hører, om nogen af dem har lyst til at være teamkoordinator. b. Der er en del, der ikke er blevet set i nogen tid. Martin kontakter dem. c. Overdragelse mellem pakkevagt og butiksvagt. Nogle gange er pakkevagterne gået, når butiksvagterne kommer, men der er flere aspekter i det. Butiksvagterne skal huske at komme 15.30, og så kan de evt. ringe til pakkevagterne, hvis de er i tvivl om noget. d. To af pakkevagterne på Team Blå er stoppet. Vi klarer den p.t., men der må gerne komme en ekstra på.
7. Løbende opgaver a. Tørvarer b. Løssalgspøser	Alt er okay. Vi kører videre som før.
8. Fællesmøde a. Nyt fra seneste fællesmøde b. Næste fællesmøde i. Hvem deltager ii. Spørgsmål til fællesmødet	Ingen fra os var med på seneste fællesmøde, som blev holdt på BIBLIOTEKET på Rentemestervej. Næste fællesmøde bliver d. 30. september hos LOGIK & CO på Ryesgade. Martin deltager.
9. Eventuelt a.	
10. Dato for næste møde og punkter til dagsorden	Næste møde bliver onsdag d. 1. oktober kl. 17.45. Næste intromøde bliver samme dag kl. 17. <u>Punkter til næste møde</u> • Reklame/flyers/opslag om KBHFF-NV

ACTIONLISTE

Handling	Ansvarlig	Status
Opdaterer dagsorden og dato i wiki (https://wiki.kbhff.dk/tiki-index.php?page=Butiksgruupper+NV)	Rasmus	Løbende
Sende fællesmail ud med referat og invitation til næste møde + reminder 2 dage før.	Rasmus	Løbende
Tjekke op på kasse, tørvarer, papirposer og stofposer.	Martin	Løbende
Lav flyers om KBHFF-NV, som vi kan lægge ud på BIBLIOTEKET og andre steder.		Afventer